
Retsudvalget

Til: Statsministeren

Dato: 22. januar 2014

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Spørgsmål 471
Statsministeren svarede den 12. december 2013 på spørgsmålet om hvilke
embedsmænd, der skulle undersøges af Justitsministeriet i den såkaldte Chri-
stiania-sag følgende: ”Det vil være alle ledende medarbejdere, som har været
involveret i den her sag, og det er naturligt, at alle der har været involveret,
selvfølgelig bliver spurgt om deres rolle i sagen”. Statsministeriets departe-
mentschef modtog den 19. november 2013 en mail fra Justitsministeriets de-
partementschef, hvori daværende justitsminister Morten Bødskov citeres for
at ville beklage, at han havde bidraget til, at Retsudvalget fik et ”forkert bille-
de” af den egentlige begrundelse for, hvorfor Retsudvalget ikke kunne besøge
Christiania. Med modtagelsen af den mail har Statsministeriets departements-
chef været involveret i sagen. Så skal departementschefen vel også undersø-
ges, sådan som statsministeren selv klokkeklart gav udtryk for den 12. de-
cember 2013?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Peter Skaarup (DF).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på dfpesk@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Karina Lorentzen Dehnhardt
formand
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